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  PROTOKÓŁ  Nr IX/2007  
 

z przebiegu IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
odbytej w dniu 26 kwietnia 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy, 
p.o. Sekretarza, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół i otworzył obrady 
IX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali 
obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności 
radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Mieczysława Maciejewskiego (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Mieczysława Maciejews kiego funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady – głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Mieczysław Maci ejewski. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy Zbąszynek za 2006 rok 

a/. odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budŜetu Gminy za 2006 rok 
b/. wystąpienie przez Komisję Rewizyjną z wnioskiem do Rady Miejskiej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
c/. odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 
o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2006 rok 
d/. odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
e/. dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy za 2006 rok 
f/. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 

9. Analiza strategii rozwoju gminy do 2010 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/. zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 
b/. wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi  na działalność Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Zbąszynku. 
c/. wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi zatytułowanej „na brak 
czynności burmistrza w sprawie Decyzji Samorządowego Kolegium odwoławczego Nr SKO-
5023/24a-P/06”. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje 
12. Oświadczenia i wolne wnioski 
13. Zakończenie obrad 

 
Po czym zaproponował zmianę w pkt. 9 porządku obrad poprzez wykreślenie pkt 9 o 
treści: „Analiza strategii rozwoju gminy do 2010” z uwagi na obszerny materiał i 
wprowadzenie go jako pkt na sesję wrześniową i wprowadzenie w jego miejsce pkt: 
„Funkcjonowanie Centrum Usług Medycznych w Zbąszynku” 

- za zmianą głosowano jednogłośnie. 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur odczytał porządek sesji po wprowadzonych 
zmianach, który przedstawiał się następująco: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy Zbąszynek za 2006 rok 
a/. odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budŜetu Gminy za 2006 rok 
b/. wystąpienie przez Komisję Rewizyjną z wnioskiem do Rady Miejskiej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
c/. odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2006 rok 
d/. odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 
Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Zbąszynka 
e/. dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy za 2006 rok 
f/. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
9. Funkcjonowanie Centrum Usług Medycznych w Zbąszynku 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/. zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 
b/. wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi  na działalność Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Zbąszynku. 
c/. wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi zatytułowanej „na brak 
czynności burmistrza w sprawie Decyzji Samorządowego Kolegium odwoławczego Nr SKO-
5023/24a-P/06”. 

11. Odpowiedzi na interpelacje 
12. Oświadczenia i wolne wnioski 
13. Zakończenie obrad 

 
W  trakcie czytania porządku obrad na salę obrad przybył radny Sylwester Budych. Aktualna liczba 
radnych – 14. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytała czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie zmieniony porządek obrad. 
 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
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sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała równieŜ radnych, Ŝe w uzupełnieniu 
do przedstawianego sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 22 marca 2007 r. do 
25 kwietnia 2007 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur udzielił głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i 
zapytań.  
 
Radny Dariusz Drosik zwrócił się z zapytaniem, czy jest moŜliwe zamontowanie znaku 
„stop” przy wjeździe na ul. Długą przy blokach nauczycielskich? 
 
 
Do pkt. 8  

Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu gminy Zb ąszynek za 2006 rok 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek 
za 2006 rok, z którym Komisje Stałe zapoznały się juŜ wcześniej na posiedzeniach Komisji 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Andrzeja Budycha opinię 
oraz wniosek Komisji odczytał radny Krzysztof Krzywak (członek Komisji Rewizyjnej). 
 
a/.  
Radny Krzysztof Krzywak  odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budŜetu Gminy 
za 2006 rok 
b/.  
Radny Krzysztof Krzywak  odczytał pozytywny wniosek do Rady Miejskiej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
c/.  
Skarbnik Aneta Nawracała  odczytała pozytywną opinię Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
za 2006 rok 
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d/.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał pozytywną opinię Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka 
e/.  
Radny Krzysztof Krzywak  jako Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu przypomniał, 
Ŝe Komisja na posiedzeniu w dniu 12.04. dokonała analizy sprawozdania z wykonania 
budŜetu Gminy za 2006 rok i nie wniosła uwag. Przypomniał, Ŝe budŜet był wykonywany w 
specyficznych warunkach mając na uwadze bardzo duŜą inwestycję jaką była budowa 
oczyszczalni ścieków w Zbąszynku oraz zmianę organu wykonawczego. Podkreślił wysoką 
kompetencyjność, fachowość i aktywność w realizacji zadań i realizacji budŜetu przez 
Burmistrza, Skarbnika i kadry pracowniczej Urzędu. Jego zdaniem poprzednicy wybrali 
drogę, którą warto kontynuować. Jednocześnie zauwaŜył, Ŝe warto byłoby się skupić takŜe 
na realizacji małych przedsięwzięć. Zaproponował takŜe, by kierownicy jednostek 
organizacyjnych dąŜyli do pozyskiwania środków zewnętrznych. Zachęcił do podtrzymania 
aktywności i wykazania cierpliwości. ZauwaŜył aktywność Wiceburmistrz i duŜą dozą 
porozumienia w spotkaniach, co jego zdaniem prowadzi w dobrym kierunku. Reasumując 
dodał, Ŝe działać naleŜy w taki sposób, by nie pominąć najwaŜniejszej kwestii jaką jest 
rozwój gminy.  
 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał jakie środki pozyskano do budŜetu gminy w okresie 
styczeń-październik 2006 i listopad-grudzień 2006? 
W odpowiedzi Skarbnik Aneta Nawracała wymieniła środki finansowe pozyskane do budŜetu 
w roku 2006  i tak:  
− w ramach funduszy strukturalnych (ZPORR, EFS) kwota 5 561.392, 54zł (środki  na 

„Budowę oczyszczalni ścieków w Zbąszynku” w wys. 5.041.224,08 zł, na „Budowę 
kanalizacji sanitarnej w Chlastawie – rozliczenie z lat ubiegłych w wys. 382.668,46 zł 
oraz tytułem projektu „Podnoszenie kwalifikacji zawodowych szansą rozwoju 
regionalnego rynku pracy” – kwota 137.500zł), 

− w ramach programu Sokrates w SP Dąbrówka Wlkp. wpłynęło do budŜetu 3400,89 zł, 
− w ramach pozostałych dotacji, otrzymanych środków od pozostałych jednostek sektora 

finansów publicznych, funduszy celowych i innych źródeł w wys. 437.465,51 zł dotyczyły: 
środków na utrzymanie dróg z Powiatowego Zarządu Dróg  w wys. 62.000zł, dotacje z 
funduszy celowych przez Urząd Marszałkowski na „Budowę zbiornika retencyjnego wód 
deszczowych w Chlastawie” w kwocie 50.000zł, środki tyt. Pomocy finansowej – 
bezzwrotnej od Agencji Nieruchomości Rolnych na dofinansowanie inwestycji w wys. 
300.000 zł, środki na zazielenie od Nadleśnictwa Babimost w kwocie 25.465,51 zł oraz 
środki na dofinansowanie inwestycji w postaci kontaktu wojewódzkiego na „Budowę 
kanalizacji sanitarnej w Chlastawie” w wys. 51.022,46zł. 

f/.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/18/2007 uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
IX/18/2007 w sprawie udzielenia absolutorium Burmis trzowi Zb ąszynka  została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady wręczył Skarbnik oraz Zastępcy Burmistrza kwiaty i 
pamiątkowe tabliczki. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  złoŜył podziękowania poprzedniemu Burmistrzowi 
Wiesławowi Czyczerskiemu za 11 miesięcy owocnego wykonania budŜetu. 
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Do pkt. 9  
Funkcjonowanie Centrum Usług Medycznych w Zb ąszynku 

 
Na sesję został zaproszony lek. med. Dariusz Czarnecki właściciel „Zdrovity”. 
Dariusz Czarnecki  na wstępie przybliŜył Radzie historię działalności „Zdrovity”. Następnie 
wymienił funkcjonujących specjalistów w Zbąszynku. Podkreślił dobrą współpracę z 
lekarzami rodzinnymi. Jego zamierzeniem jest jak uznał, stworzenie poradni z poziomu 
wojewódzkiego. Poinformował radnych o sytuacji i problemach wynikłych z niemoŜności 
skorzystania z dofinansowania z tzw. programu norweskiego (problem w zasadach 
finansowania). Jak poinformował działalność w Zbąszynku stanowi 3% całej działalności 
„Zdrovity”, w bieŜącym roku tę działalność moŜna zbilansować, do tej pory środki były 
przesuwane z innej działalności. 
Radny Ryszard Stachowiak  poruszył udostępnienia windy dla osób niepełnosprawnych. 
W temacie Dariusz Czarnecki poinformował, Ŝe część budynku gdzie znajduje się winda nie 
została jeszcze oddana do uŜytku, nie ma odbioru technicznego stąd na razie jest problem 
korzystania z windy. 
Radny Ryszard Stachowiak  poruszył kwestię konieczności funkcjonowania poradni 
okulistycznej i ortopedycznej.  
Dariusz Czarnecki  przyznał, Ŝe z początku swojej działalności spotkano się z murem ze 
strony lekarzy rodzinnych i „Zdrovita” nie chciała zabierać im działalności, stąd pierwsze 
deklaracje ograniczyły poszerzenie działalności „Zdrovity”. Obecnie, jak zadeklarował, przy 
okazji ogłoszenia następnego konkursu i nie wyraŜenia zgody przez obecnego okulistę 
Zdrovita wystawi konkurencyjnego lekarza. Poinformował takŜe, Ŝe na dzień dzisiejszy 
Zdrovita ma zamiar szukać trzeciego chirurga. Podkreślił ciągłą aktywność Zdrovity i 
poszerzanie jej usług. 
Podjęto równieŜ temat moŜliwości aranŜacji wnętrz przez Zdrovitę w budynku w zamian za 
remont dachu ze środków gminy. Dariusz Czarnecki wyraził zgodę jeśli tylko zostanie to 
ujęte w sporządzonej umowie. Dyskutowano takŜe w temacie przejęcia drugiego budynku. 
Zasygnalizował problem wybierania przez NFZ wypróbowanych podmiotów i Zdrovita sama 
w sobie ma ograniczoną rolę w uzyskaniu pomocy z zewnątrz, jak stwierdził, szpital w 
Świebodzinie taką pomoc by otrzymał. Zwrócił się z pomocą do radnych i wyraził gotowość 
wyjazdu do NFZ ale tylko z pomocą Rady moŜe to mieć sens. Na zakończenie wyraził 
otwartość na kaŜdą formę współpracy. 
 
W trakcie wystąpienia lek. med. Dariusza Czarneckiego salę obrad opuścił radny Marcin Kumke. 
Aktualna liczba radnych – 13. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził 5-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Do pkt.10  

Podjęcie uchwał 
 

a/.  
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2007 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił stanowiska Komisji Stałych w temacie 
przedstawionego projektu, zapytał czy są jakieś uwagi, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami "za" podjęła Uchwałę Nr IX/19/2007 w 
sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
IX/19/2007 w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
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b/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi  na działalność Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zbąszynku. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr IX/20/2007 w 
sprawie wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi  na działalność 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
IX/20/2007 w sprawie wyra Ŝenia stanowiska Rady Miejskiej w Zb ąszynku dot. skargi  
na działalno ść Ośrodka Pomocy Społecznej w Zb ąszynku została podj ęta 
jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
c/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi zatytułowanej „na brak czynności 
burmistrza w sprawie Decyzji Samorządowego Kolegium odwoławczego Nr SKO-5023/24a-
P/06”. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr IX/21/2007 
wyraŜenia stanowiska Rady Miejskiej w Zbąszynku dot. skargi zatytułowanej „na brak 
czynności burmistrza w sprawie Decyzji Samorządowego Kolegium odwoławczego Nr SKO-
5023/24a-P/06”. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
IX/21/ c/. wyra Ŝenia stanowiska Rady Miejskiej w Zb ąszynku dot. skargi zatytułowanej 
„na brak czynno ści burmistrza w sprawie Decyzji Samorz ądowego Kolegium 
odwoławczego Nr SKO-5023/24a-P/06”została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 11  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na zapytania skierowane z posiedzenia Ko misji Porz ądku Publicznego i 
Praworz ądności: 
 

1. Przygotowanie informacji na sesję odnośnie uchwały podjętej w 1999 roku odnośnie 
umorzeń podatkowych z uwzględnieniem kto z realizacji tej uchwały skorzystał i kto z 
niej nadal korzysta oraz rozwinięcie tematu w odniesieniu do ustawy sejmowej w tym 
temacie. 

 
W temacie Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe na mocy uchwały z 
1999 roku Rady Miejskiej w sprawie umorzeń podatkowych korzysta obecnie Swedwood 
i w formie porozumienia jeszcze jeden podmiot gospodarczy, sama uchwała powinna 
zostać uchylona. Wyjaśniała zasady, którymi kieruje się organ w przypadku umorzenia, 
dodając Ŝe obecnie Unia Europejska kwestionuje taki sposób zachęcania potencjalnych 
inwestorów. Następnie przedstawiła strukturę zatrudnienia w Swedwood, będącą 
odpowiedzią na wniosek radnego Wojciecha Półtoraka z posiedzenia Komisji Porządku 
Publicznego i Praworządności /informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu/. 
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2. Komisja wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza o rozszerzenie tematu na sesję i 
sprawdzenie, czy moŜliwe jest pozyskanie środków z zewnątrz na zamontowanie 
windy w Przychodni Miejskiej przy ul Długiej. 

W temacie Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe obecnie nie istnieje moŜliwość 
sfinansowania tego zadania ze środków z zewnątrz. Działania takie były juŜ kiedyś 
podejmowane, ale nie uzyskano dofinansowania. 
 
3. W odpowiedzi na interpelację radnego Dariusza Drosika zgłoszoną na sesji Zastępca 

Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe sytuacja zostanie przedstawiona Policji 
i odpowiedź otrzyma radny na posiedzeniu Komisji.  

 
Do pkt.12  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie kompetencji 
poszczególnych Komisji Stałych Rady i propozycjach ich poszerzenia oraz przeanalizowania 
zadań operacyjnych do ujęcia w strategii rozwoju gminy. 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zasygnalizowała potrzebę, by na wsiach pojawiły się 
plakaty o organizowanych majówkach.  
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz  poinformowała o mszy św. za Ojczyznę w dniu 3 maja o 
9.30. 
 
Radny Ryszard Dembniak  zwrócił uwagę na małą liczebność publiczności podczas 
koncertu mającego miejsce na szczytny cel. 
Radny Krzysztof Krzywak  w odniesieniu do problemu zauwaŜył, Ŝe to organizator, czyli 
OKSiR powinien zapewnić i zadbać o duŜą publiczność. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapoznał Radę z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- odnośnie zamontowania windy w Przychodni Miejskiej w Zbąszynku 
- od poprzedniego radcy prawnego z podziękowaniami za owocną współpracę 
- z Urzędu Wojewódzkiego w Gorzowie Wlkp. W temacie orzeczenia Trybunału 

Konstytucyjnego o utrzymaniu mandatu Burmistrza Zbąszynka 
- zgłoszenia klubu radnych Gmina Wspólna Sprawa 
- podziękowania od honorowego obywatela Gminy Pani Wandy Dec-Konon za 

Ŝyczenia wielkanocne 
- pismo LGD Region Kozła dot. projektu działań i kosztów związanych z projektem 

Leader+ 
- podziękowania ze Świebodzińskiego Związku Kresowian za udzielone wsparcie w 

budowie Pomnika Nekropolii Kresowych 
- posłanie Sejmiku Województwa Lubuskiego do Lubuszan z okazji 50. rocznicy 

podpisania Traktatów Rzymskich 
Przypomniał równieŜ o ostatecznym terminie złoŜenia oświadczeń majątkowych przez 
radnych. 
P.o. Sekretarza Barbara Stasik  przedstawiła zagadnienia prowadzenia działalności 
rolniczej przez radnych rolników na mieniu gminnym w odniesieniu do składanych 
oświadczeń majątkowych o prowadzeniu działalności gospodarczej. 
  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił zaproszenia skierowane do radnych: 

- na obchody majowe do Świebodzina 
- wyjazd do Bedum (uściślenie grupy roboczej) 
- bieg uliczny 

Zwrócił się z prośbą o składanie zdjęć przez radnych do wyrobienia dokumentu. 
Wyraził gotowość i otwartość kontynuowania organizowania zawodów strzeleckich. 
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Radny Ryszard Stachowiak  zasygnalizował, Ŝe zgłoszenie drugiego klubu radnych 
powoduje zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej, co będzie miało swoje odzwierciedlenie na 
sesji majowej powołaną uchwałą. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  potwierdził, Ŝe takie były uzgodnienia na spotkaniach z 
Przewodniczącymi Komisji i Komisja Rewizyjna będzie liczyła 5 członków. 
 
Radny Krzysztof Krzywak powrócił do problemu zasygnalizowanego przez lek. med. 
Dariusza Czarneckiego i zastanowienie się, czy powiat świebodziński będzie tylko dla 
Świebodzina, czy dla całego powiatu, bo jak dotychczas to bardzo silnie eksponuje się tylko 
siedziba powiatu, czyli Świebodzin, a Zbąszynek jest przecieŜ gminą silną i rozwojową. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe dzisiejsza gazeta przedstawia sprawę 
szantaŜu poprzedniego Burmistrza Wiesława Czyczerskiego przez nieletnich, uczniów 
Gimnazjum. Zaapelował, by jako Rada Miejska stanąć przeciwko podobnym działaniom i nie 
pozostać obojętnym wobec przemocy i metod szantaŜu. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 3 radnych.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Z okazji zmiany stanu cywilnego Zastępcy Burmistrza Przewodniczący Rady złoŜył w imieniu 
Rady Miejskiej najlepsze Ŝyczenia oraz wręczył Pani Ewie Omelczuk kwiaty. 
 
Do pkt.13  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1610 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska        Mieczysław Maciejewski                              Jan Mazur 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 


